
Referat fra bestyrelsesmøde i Ejerlaget Sletten 

 

lørdag den 30. september 2023 kl. 15.30 

hos Jens Thisted, Fourmivej 46, 7673 Harboøre 

 

 

Til stede: 

Jens Thisted 

Thomas Thorup 

Angelika Pedersen 

Vagn Guldhammer 

Kurt Grauballe 

Karin Gaardsted  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde den 6. maj 2023  

Referatet blev godkendt og underskrevet 

 

3. Konstituering af nyvalgt bestyrelse 

Bestyrelsen konstituerede sig på følgende måde: 

Formand Jens Thisted 

Vejformand Thomas Thorup 

Kasserer Kurt Grauballe 

Sekretær Karin Gaardsted 

 

4. Overdragelse af kassererpost 

Kassererposten blev under mødet overdraget til ny kasserer.  

Foreningen skifter bank til Vestjysk Bank. Kurt tager ansvar for de nødvendige ændringer 

og indhenter underskrifter fra bestyrelsesmedlemmerne.  

Lemvig Kommune skal orienteres om kassererskiftet. 

Bestyrelsen tager initiativ til udformning af et overslagsbudget. 

 

5. Hovedpunkter fra generalforsamling, referat og opgaver. 

Formanden kontakter udlejningsfirmaer i hele området og beder dem understrege over for 

gæsterne, at der er hastighedsbegrænsning på 30 km på vejene. 

 

 

 

 

 

 



6. Siden sidst – orientering om vores opgaver fra sidste møde 

a. Jens 

Kun få henvendelser fra medlemmer siden sidst.  

Desuden kun få ejerskifte-meddelelser. 

 

b. Angelika 

Saldoen på foreningens konto viser, at der er penge til at betale for de 

hastighedsregulerende bump, som nu bliver etableret. 

 

c. Thomas 

Entreprenør Søren Søndergaard er gået i gang med at opbygge vejbump. Her sidst i 

september er to bump igangsat på Slettevej. 

Thomas bestiller klipning af kanter hos vores lokale entreprenør.  

 

d. Vagn 

Legepladsen  

Vagn tager til foråret kontakt til en lokal maler for at høre, hvordan vi bedst 

vedligeholder legepladsen. 

 

e. Karin 

Petanquebanen trænger til rengøring. Der ses på det til foråret. 

 

7. Praktisk overdragelse af kassererposten 

Angelika og Kurt foretog den praktiske overdragelse af kassererposten med gennemgang af 

økonomistyring og årshjul. 

 

8. Evt.  

Det lille fællesareal ved Horizonvej og Arcticvej er meget forsømt.  

Bordbænkesættet nedlægges, og der lægges nyt grus på p-pladsen. 

 

 

Referent  

Karin Gaardsted 

 

 

 


